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X Posiedzenie w dniu 13 listopada 2019 
Nagranie z posiedzenie dostępne jest w serwisie YouTube na kanale Gmina Miedźno. 
Obrady rozpoczęto 13 listopada 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:43 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 6 członków.
Obecni:
1. Anna Chudaszek
2. Elżbieta Makles
3. Konrad Puchała
4. Agnieszka Szczypiór
5. Małgorzata Szymonik
6. Czesław Trzepizur
7. Piotr Wawrzyniak
Goście:
1. Danuta Grzelińska – Samodzielny referent w Referacie Finansowym

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia  posiedzenia  Komisji  oraz  przywitania  obecnych  na  posiedzeniu  radnych  i  gości  dokonał 
przewodniczący Konrad Puchała. Przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Informacja o przygotowaniu dróg do sezonu zimowego.
3. Ocena zakończonych inwestycji.
4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2020 rok. 
5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
6. Sprawy różne.
7. Zakończenie posiedzenia komisji.

Przewodniczący zaproponował,  aby punkt 4 „Opracowanie planu pracy Komisji  na 2020 rok” został 
zdjęty z porządku obrad. Zaproponował przełożenie tego tematu na posiedzenie komisji w grudniu, na co 
radni przystali jednomyślnie.
Przewodniczący Puchała poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Anna Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad Puchała,  Małgorzata  Szymonik,  Czesław Trzepizur,  Piotr 
Wawrzyniak
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
Porządek obrad został przyjęty i brzmi następująco:

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Informacja o przygotowaniu dróg do sezonu zimowego.
3. Ocena zakończonych inwestycji.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał.
5. Sprawy różne.
6. Zakończenie posiedzenia komisji.

 
2. Informacja o przygotowaniu dróg do sezonu zimowego.
Przewodniczący  Puchała  odczytał  informację  dotyczącą  przygotowania  dróg  do  sezonu  zimowego. 
Dodał, że pismo przedstawia informacje, że Gmina Miedźno w roku 2019 jest przygotowana na sezon 
zimowy.



W najbliższym czasie ogłoszony zostanie nowy przetarg, obejmujący rok 2020. 
Wobec braku pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.
 
3. Ocena zakończonych inwestycji.
Przewodniczący Puchała odczytał informację dotyczącą oceny zakończonych inwestycji.
Wobec braku pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.
O godz. 13.27 Przewodniczący ogłosił przerwę techniczną.
O godz. 13.30 Przewodniczący wznowił posiedzenie Komisji. Do obrad dołączyła Danuta Grzelińska –  
Samodzielny referent w Referacie Finansowym. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał.
a)  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  do  celów  wymiaru 
podatku rolnego.
Samodzielny referent Grzelińska omówiła projekt uchwały.
Przewodniczący  Puchała  porównał  obniżkę  stawek  z  roku  ubiegłego  oraz  stawkę  przedstawiona
w omawianym projekcie uchwały. 
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  obniżenia  ceny  skupu  żyta  do  celów  wymiaru  podatku 
rolnego. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Anna Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad Puchała,  Małgorzata  Szymonik,  Czesław Trzepizur,  Piotr 
Wawrzyniak
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

b)  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 
nieruchomości.
Samodzielny referent Grzelińska omówiła projekt uchwały.
Przewodniczący Puchała  powiedział,  że  jest  to  zmiana  uchwały po kilku latach.  Poprzednia  uchwała 
podejmowana była w roku 2016. Następnie wymienił różnice wartości stawek, które zmieniły się w ciągu 
tych lat. 
Samodzielny referent Grzelińska omówiła stawki obowiązujące w gminach powiatu kłobuckiego. 
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Anna Chudaszek,  Elżbieta  Makles,  Konrad Puchała,  Małgorzata  Szymonik,  Czesław Trzepizur,  Piotr 
Wawrzyniak
NIEOBECNI (1)
Agnieszka Szczypiór
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

5. Sprawy różne.
Radna Makles zgłosiła, że w m. Wapiennik przy ulicy Golczewskiej na jezdnię wystają gałęzie drzew, 
które w dużym stopniu utrudniają jazdę samochodem. 
Przewodniczący Puchała powiedział, że przekaże tę sprawę do odpowiedniego referatu.
Radny Wawrzyniak zgłosił ubytki w jezdni na zakrętach między m. Kołaczkowice Duże a Kołaczkowice 
Małe. Dodał, że jadący tamtędy autobus ma problemy z przejechaniem przez ten odcinek jezdni.



Przewodniczący Puchała powiedział, że przekaże tę sprawę do odpowiedniego referatu.
 
6. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji o godz. 13.43.

Przewodniczący Komisji
(-) Konrad Puchała

 
 
Przygotował(a): Joanna Dąbrowska
 Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


